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Skolebestyrelsesmøde tirs. d. 26. 01. 2021 kl. 18.00 – 19.00 
 

 

Mødested: Vi mødes digitalt – Indkaldelse via mail  -Webex.  

  

Deltagere: Jane Kilgast Kristensen, Frank Konrad Thygesen, Luise Løt Nørholt, Catrine Grønberg Jensen, Jannie Elkær Bisgaard, Torben B Kragelund, Ane 
Toft, Kirsten Vibjerg, Lars Hviid Pilgaard, Jeannette Bach Drastrup, Ulla Hald, Dorthe Bøgh, elevrådsrepræsentant: Michaela Billbo Tanderup 
Fraværende: Ane, Jannie, Luise 
  

Punkt Dagsordens 

punkt 

Proces Ansvarli

ge for 

punktet  

Tid 

Min 

Beslutning, ansvarlig og deadlines. 

1 Mødeleder 

 

 Ane 18.00 –   

2 Valg af mødeleder 

til kommende møde 

  18.05 Catrine 

3 Centralisering af 

ejendomsservice  

 

Bilag:  

Ejendomscenteret 

gentænkt 

Procesbeskrivelse 

Udkast til 

høringsvar  

Justering af udkast 
til høringssvar.  

Kirsten 18.10 Kommentarer til det udkasts til høringssvar som blev lagt frem. 
 
Vi har et stort ønske om ikke at få servicepersonalet de-koblet vores dagligdag. 
 
Høringssvaret er godkendt 

4 Nødundervisning 

Særlige indsatser 

Nødpasning og 

undervisningen i K-

afdelingen 

Gensidig orientering 
i forældre, elever, og 
lærerperspektiv.  

Fælles 18.25 Positive tilbagemeldinger: 
Pædagogisk arr hvor nødundervisning var omdrejningspunktet. 
Vi forfiner de ting vi har sat i gang – fx pauser på samme tid. 
Ca 30 børn i nødpasning 
60 elever i K klasserne 
Vi forsøger at lave rammer der rummer. 
Forældrene oplever, at det går rigtig godt med hjemmeuv. 
Og ligeledes med nødpasning. 
Det opleves at personalet følger godt med i børnenes ve og vel 
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Og at der er opgaver nok 
Personalet oplever at det går godt med nøduv. Både hjemme og her på skolen. 
Eleverne oplever også, at det fungerer godt ved denne nedlukning – godt at man 
skal møde ind på meet hver dag. 

5 

 

Korte meddelelser 

og orientering fra: 
• Formanden 

• Kontoret 

• Lærerne 

• Eleverne 

• Forældrerepræ

sentanter 

• Evt. 

 18.50 Kommunikations strategi og Aula 
Der er mange gode bud på ansøgere til den nye afd leder stilling. 
Økonomi ser rigtig fornuftigt ud – og vi har en sund kurs i alle afdelinger. 
Vi har sadlet om i forhold til udvikling af ny legeplads. 
Vi vil gerne gå i omvendt udbud – vi har det her beløb – hvad kan vi få for det? 
Vi skal pege på elementer indenfor 3 område, som så kommer ud til firmaer i 
ski-aftalen. 
Lav evt et elevrådsmøde, hvis nedlukning fortsætter. 

 Punkter til 
kommende møder.  

   Kommunikationsstrategi Aula 
Legeplads og arbejdet omkring det 
Skoleårets planlægning 
Timefordelingsplan 

 Max. I alt 120 min     

 
Referent: Ulla Hald 
 
 


